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Verslag ALV "Plaatselijk Belang Zuidbarge"  
17 november 2022; 20:00 uur 

Dorpshuis ’t Hoefijzer’ te Zuidbarge 
Aanwezig 28 leden (incl. bestuur); zie presentielijst.  
 

 
1. Opening, mededelingen, ingekomen stukken. 

Voorzitter Tiddo Mendelts opent om 20.00 uur de vergadering en heet allen welkom, in het 

bijzonder Marinus Kasteleijn (50+ partij) en Marcel Meijer (VVD). 

De volgende personen hebben zich afgemeld: Robert Rixten (gemeente), Lineke Gienger en 

Melanie Kuhne (wijkagenten Emmen Zuid), Partij v.d. Arbeid en Jan Omvlee. Van de 

burgermeester hebben we geen afmelding ontvangen. 

De aanwezige leden worden verzocht de presentielijst te tekenen. 

 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

2. Notulen van de ALV d.d. 18 november 2021. 

De notulen hebben op de website gestaan en ter inzage in het dorpshuis gelegen.  

Het betreft een periode van 2 jaar aangezien er in 2020 geen ALV heeft plaatsgevonden 

i.v.m. Corona maatregelen.  

Er zijn geen op- of aanmerkingen en de notulen worden goedgekeurd. 

 

3. Jaarverslagen. 

a) Jaarverslag Beheercommissie dorpshuis ’t Hoefijzer. 

Ilse Lotterman leest het jaarverslag van de Beheercommissie voor. 

Vanuit de voorzitter wordt opgemerkt dat de externe partijen hebben aangegeven zeer 

tevreden te zijn over de schermen in het dorpshuis. Tevens blijft het aantal beheerders 

een punt van aandacht. 

Verder zijn er geen vragen of opmerkingen.  

Tiddo bedankt alle leden van de Beheercommissie voor hun inzet en werkzaamheden. 

 

b) Jaarverslag Plaatselijk Belang. 

Het jaarverslag over de periode 1 september 2021 tot en met 31 augustus 2022 wordt 

door Ankie Hulst, secretaris, voorgelezen.  

Vanuit de vergadering wordt een opmerking geplaatst over de wet op privacy i.v.m. de 

emailadressen. Dit is zeker een punt van aandacht binnen het bestuur.  

Het jaarverslag zal ook op de website worden gepubliceerd.  

 

4. Financieel: Beheercommissie dorpshuis ’t Hoefijzer. 

a) Financieel verslag.  

          Gienus Hulst (penningmeester) licht de cijfers van 2021-2022 toe aan de  

          hand van de volgende overzichten: de resultatenrekening (met diverse  

          grootboekrekeningen), de eindbalans, de begroting (alle ontvangsten en uitgaven) en de  

          werkelijke cijfers.De penningmeester merkt op dat het een niet normaal financieel jaar  

          betreft in verband met de Corona periode. Het is fijn dat het dorpshuis een aantal  

          subsidies heeft mogen ontvangen en de beheercommissie is erg blij met alle vrijwilligers.  

          De post bijzondere baten betreft een donatie van de gemeente en een donatie vanuit de  

          Opbrengst papierinzameling Rietlanden. 

          Het woord ‘winst’ moet gelezen worden als ‘positief saldo’ (het systeem kent dit woord 

          niet).  

          De energiekosten zijn een punt van aandacht. Het contract is vastgesteld tot juni 2023. 
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b) Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaat uit Jackie Enzing en Ernst Plak. Zij laten weten dat de financiële 

administratie 2021-2022 er uiterst verzorgd en correct uitzag, waarvoor hulde en dank. 

Zij hebben geen onvolkomenheden kunnen vinden en adviseren de vergadering dan ook 

om het bestuur décharge te verlenen. Dit advies wordt unaniem aangenomen en de 

kascommissie wordt hartelijk bedankt voor hun werkzaamheden. 

      

c) Begroting 2022-2023. 

Gienus geeft een toelichting op de begroting 2022-2023, waarna goedkeuring/vaststelling 

volgt door de leden van de ALV. 

 

5. Financieel: Plaatselijk Belang 

a) Financieel verslag (BC+PB) over de periode 1 september ’21 – 31 augustus ’22. 

De geconsolideerde balans bestaat uit de som van de balansen van het Plaatselijk Belang 

en de Beheercommissie.  

Willy licht de cijfers verder toe.  

Aan de vergadering wordt voorgelegd om het positieve saldo van de resultatenrekening 

dorpshuis aan de rekening reserve onderhoud toe te voegen. De vergadering stemt hier 

mee in. 

Er zijn geen vragen vanuit de vergadering.   

De penningmeester wordt bedankt voor het vele werk. 

 

b) Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaat uit Jackie Enzing en Ernst Plak. Zij laten weten dat de financiële 

administratie 2021 – 2022 er uiterst verzorgd en correct uitzag, waarvoor hulde en dank. 

Zij hebben geen onvolkomenheden kunnen vinden en adviseren de algemene 

ledenvergadering dan ook om het bestuur décharge te verlenen. Dit advies wordt 

unaniem aangenomen en de kascommissie wordt hartelijk bedankt voor hun 

werkzaamheden. 

 

c) Benoeming nieuw kascommissielid. 

Aangezien Ernst Plak aftredend is, wordt er een nieuw kascommissielid gezocht. Wim 

Borst stelt zich hiervoor beschikbaar en wordt benoemd als opvolger voor de komende 2 

jaar.  

 

6. Herbenoeming bestuursleden kandidaten. 

In 2022 is aftredend Ankie Hulst. Zij stelt zich herkiesbaar. Volgens artikel 11 van de 

Statuten kunnen andere kandidaten zich aanmelden bij het bestuur tot een half uur voor 

aanvang van deze ALV met kandidaatstelling voorzien van handtekening van tenminste 10 

leden. Van deze mogelijkheid is geen gebruik gemaakt.  

De herbenoeming wordt vervolgens bij acclamatie in werking gezet en wordt in dank 

aanvaard.  

 

PAUZE 

 

7. Statutenwijziging. 

     Vanaf 1 juli 2021 geldt een nieuwe wet voor alle verenigingen: de Wet bestuur en toezicht  

     rechtspersonen. De regels van de vereniging staan niet alleen in de wet maar ook in de  

     statuten; dit is een akte die bij de notaris is opgemaakt en waarin kort gezegd de spelregels    

     staan. De Wet bestuur en toezicht gaat gelden op 1 juli 2021, waardoor de statuten  

     eventueel aangepast moeten worden. De nieuwe wet is een goede aanleiding om onze  

     statuten te  bekijken. 

     Naar aanleiding hiervan heeft het bestuur PB een notaris gevraagd de huidige statuten door  

     te nemen. Als de bestuursleden en de Algemene Ledenvergadering zich in deze conceptakte  

     kunnen vinden, dan kan er een besluit worden genomen over de nieuwe statuten. 

     De leden van deze vergadering worden gevraagd naar reacties op de voorgestelde  

     wijzigingen (in geel gearcheerd). 
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     Blad 2, artikel 3 – lidmaatschap rechtspersonen: wat was destijds de reden om dit op te  

     nemen in de statuten? Antwoord: wellicht zijn/waren er bedrijven in het dorp, die evt. ook lid  

     zijn/willen worden van de vereniging. Dit punt vindt weerklank in de ALV. Na enige tijd  

     hierover te hebben gebrainstormd, stellen wij de statuten zoals voorgesteld (incl. punt 9 –  

     Bestuur: einde functie, schorsing) vast in onze ALV. Wel met de vraag aan de notaris of het  

     mogelijk is het punt omtrent rechtspersonen eruit te halen. 

     De voorzitter wordt door de ALV gemachtigd om de akte te ondertekenen. 

     Na contact met de notaris wordt dit punt volgend jaar opnieuw geagendeerd in de ALV.  

      

8. Renovatie Kalterenbrug. 

Vanuit de Gemeente (beheerder Kunstwerken) wil men de Kalterenbrug renoveren: 2 houten 

ondersteuners vervangen door betonnen ondersteuners. Tevens wil men de houten 

remmingwerkende jukken verwijderen omdat deze rotten en geen functie meer hebben. 

Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat het voor het aanzicht jammer zou zijn dat de 

jukken verdwijnen. Bestuur Plaatselijk Belang gaat met de gemeente overleggen of het 

mogelijk is deze te vervangen i.p.v. weg te halen. 

 

9. Actualiteiten, waaronder Grijs en Groen en Verkeer. 

Hieronder worden punten genoemd vanuit het bestuur, maar ook inwoners worden 

gevraagd punten aan te dragen. 

• In het kader van de biodiversiteit is er contact geweest met Landschapsbeheer. Er liggen 

mogelijkheden om dit aan te pakken en te financieren door de gemeente, echter het 

initiatief moet wel vanuit het dorp komen (er dient dan ook een beleidsplan gemaakt te 

worden). Belangstellende inwoners om dit verder handen en voeten te geven, kunnen 

zich opgeven bij het bestuur van PB. 

• Onderhoud jaagpaden: het ene moment blijkt er geen geld te zijn en het andere moment 

wordt het rigoreus aangepakt. De struiken van de jaagpaden willen we graag behouden. 

• In week 48/49 wordt een nieuw hekwerk geplaatst bij de invalidenvisplaats Oranjekanaal 

aan de Zwaaikom.   

• De focusgroep MM bereikbaar is opnieuw bijeen geweest. Uiteindelijk is besloten dat de 

Rondweg aan de kant van Zuidbarge 2 gelijkvloerse kruizingen blijft houden en de 

snelheid 70 km. blijft.  

• Het blad is nog lang niet van de bomen; in het bestek is echter een datum afgesproken.  

• Er is sprake van een gevaarlijke situatie bij de uitrit Halvemaanweg/Zuidbargerstraat. 

Fietsers zijn slecht zichtbaar. Bestuur Plaatselijk Belang zal de situatie voorleggen aan de 

gemeente met de vraag of zij dit gevaar ook zien. Bestuur PB heeft hierin zelf geen 

actieve rol. 

• Een bewoner aan de Zwaaikom merkt op dat er ook een scooter-rijschool gebruik maakt 

van de nieuw brug over de weg naar de Rietlanden; het tegenverkeer/voetgangers 

zien de scooters niet waardoor er een gevaarlijke situatie ontstaat.  

• Het pad Achter de Smitse naar het Oranjekanaal is in zeer slechte staat.  

• Gevraagd wordt of er zicht is op nieuw asfalt Zuidbargerstraat na opengebroken te zijn 

geweest i.v.m. de riolering. Het dient eerst enkele jaren in te klinken. Zodra er 

werkzaamheden in de buurt zijn, wordt dit meegenomen. Er is echter geen planning. Het 

bestuur heeft een rapport opgevraagd van het rioleringsonderzoek het afgelopen jaar, 

echter men heeft nog niets ontvangen. De suggestie wordt gedaan om hier regelmatig 

melding van te maken via de Buiten Beter App. 

• De fietspaden worden steeds slechter. Advies: gesprek aanvragen bij de wethouder over 

onderhoud fietspaden. 

• De toegang van het dorpshuis naar de parkeerplaats is in slechte staat. 

• De verlichting rondom dorpshuis en parkeerplaats wordt aangekaart bij de gemeente. 

• De snelheid op de Zuidbargerstraat blijft een probleem! Er wordt niet gehandhaafd omdat 

de weginrichting niet klopt met de snelheid. 

 

10.  Rondvraag/sluiting. 

• Wordt er ook nagedacht over andere mogelijkheden om energie te besparen in het 

dorpshuis? De beheercommissie bekijkt momenteel de mogelijkheden hieromtrent (o.a. 

dakisolatie). 
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    De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en  

    bijdrage.  

 

    Voor akkoord:     

 

 

                  

    Voorzitter                                  Secretaris 


